
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/11/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Πρόσληψη ακτινοδιαγνωστών στο Γενικό Νοσοκομείο Κέρκυρας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, εξελίσσεται διαγωνισμός στο Γενικό Νοσοκομείο Κέρκυρας, 
σχετιζόμενος με διαγνώσεις του ακτινολογικού εργαστηρίου (αξονικές, μαγνητικές και 
Triplex). Η σχετική προκήρυξη παραδόξως δεν απευθύνεται σε γιατρούς 
ακτινοδιαγνώστες ούτε προκηρύσσει μόνιμες θέσεις εργασίας για ακτινοδιαγνώστες, 
αλλά απευθύνεται σε εταιρείες, οι οποίες θα διαθέτουν το προσωπικό τους για να 
εκτελούν το έργο της ακτινοδιάγνωσης. Παρεμπιπτόντως, ο μαγνητικός τομογράφος του 
εν λόγω Νοσοκομείου δε λειτουργεί (ενώ είναι λειτουργικός) ήδη ένα χρόνο, με 
πρόφαση την ανυπαρξία ακτινοδιαγνωστών, με συνέπεια να μη γίνονται γνωματεύσεις. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε τους λόγους που δεν προκηρύσσονται μόνιμες 
θέσεις Ιατρών Ακτινοδιαγνωστών στο Γ. Ν. Κέρκυρας, αντί αναθέσεως σε εταιρείες 
λειτουργίας - χρήσης μαγνητικού τομογράφου; 
 
2. Διατίθεστε να διαμορφώσετε νομοθετική ρύθμιση, ώστε οι εικόνες των Αξονικών και 
Μαγνητικών να προωθούνται σε άλλα διαθέσιμα Νοσοκομεία που διαθέτουν 
Ακτινοδιαγνώστες; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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